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Under november månad så kom modulerna till Bollebygd. Personal till boendet anställdes i 
december, en boendechef har varit anställd i ett år snart. 
 

– Vem har tagit beslutet att ta ta hit modulerna och vad har detta boende som inte finns nu 
kostat ? 
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